
Ympäristötieteiden opiskelijat - MYY ry  

 

Hallituksen kokous 9/2022 

Aika: Torstai 8.9.2022 klo 16.00 
 

Paikka: Pupu (Mechelininkatu 3D) ja Zoom  
 

Osallistujat: 
Silja Veikkolainen 

Jutta Pihlamo 

Amel Seddiki 

Mikko Hakala 

Emma Jussila, poistui ajassa 17:56 

Tiia-Roosa Kilpinen, saapui ajassa 16:19 

 

Muut jäsenet: 
Noora Kiviniemi, poistui ajassa 18:15 

Viivi Isotalo, saapui ajassa 16:45 

Jesse Haapasalo 

Esa Oksman 

 

Zoom: 
Risto Willamo, poistui ajassa 16:37 

Arttu-Kalle Örmälä, poistui ajassa 18:07 

Mimosa Ingervo 

Lilja Leivo 

Erno Uusitalo, saapui ajassa 17:03, poistui ajassa 18:10 

 

KOKOUSPÖYTÄKIRJA 
 

1. KOKOUKSEN AVAUS 
 
Avataan kokous ajassa 16:16. 

 

 

 



2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN 
 

ESITYS: Todetaan kokous laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 
PÄÄTÖS: Hyväksytään esityksen mukaisesti. 
 
 

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN 
 

ESITYS: Hyväksytään esityslista kokouksen työjärjestykseksi.  
PÄÄTÖS: Hyväksytään esityksen mukaisesti. 
 
 

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN  
 
ESITYS: Hyväksytään edellisen kokouksen (8. kokous) pöytäkirja. 
PÄÄTÖS: Hyväksytään pöytäkirja oikoluvulla. 
 
 

5. ILMOITUSASIAT 
 
5.1. SAAPUNUT POSTI 
Lipidi ry ja Sampsa ry ovat kutsuneet MYY ry:n edustamaan vuosijuhliin. 

5.2. MUUT ILMOITUSASIAT 
Ei muita ilmoitusasioita. 
 
 

6. KURAATTORIEHDOKKAAN POHTIMISTA 
 
ESITTELIJÄ: Risto Willamo 
 
Keskustelua ja mietiskelyä aiheesta hallituslaisten sekä Risto Willamon kesken. Päädytään 
sopimaan erillinen kokous aiheesta pienen pohdinnan jälkeen. Ennen kyseistä kokousta 
voitaisiin kartoittaa, kuka olisi kiinnostunut kuraattorin tehtävästä. Sovitaan kokouksen 
ajankohta myöhemmin Doodlessa. Otetaan selvää ennen tätä kokousta myös, voiko dosentti 
toimia kuraattorina, sillä esittelijällä olisi mielessä kuraattoriehdokkaaksi eräs dosentti. 
 
 

7. TALOUS 
 

7.1. TALOUDEN TILANNE 
Tilillä on rahaa 8831,50 €. 

7.2. SAAPUNEET LASKUT JA MUUT MAKSUT 
ESITYS: Hyväksytään seuraavat laskut ja maksut: 
 
Jenny Lindh:lle eläinnimi-illan pizzamyynnin tarvikkeista: 77,47 €. 
Amsterdamin majoitus (10 % koko majoituksesta): 572 €. (Maksettu 31.8.) 
Brysselin excu-majoituksesta loput 70%: 2030 €. (Eräpäivä 21.9.) 

PÄÄTÖS: Hyväksytään nämä laskut ja muut maksut maksettavaksi esityksen mukaisesti. 



7.5. MUUT TALOUSASIAT 
Tikkurila- ja Flow-festivaaleja on molempia laskutettu talkootyöstä. Rahat eivät ole vielä 
saapuneet. Flow-festivaali ei ole vielä kuitannut tehtyjen talkootuntien olevan kunnossa. 
 
Mikko Hakala pyytää 5 € kertsikeskusteluun pullien tekemistä varten. Hyväksytään kulut.  
 
Tapahtumavastaavat pyytävät 100 € metsäexperience- tapahtuman aamupalaa varten. 
Hyväksytään kulut.  
 
Noora Kiviniemi pyytää 150 € Lady Clitterin vetämää työpajaa seksuaalikasvatuksesta varten. 
Hyväksytään kulut. 
 
Ensi hallituksen kokousta varten täytyy kartoittaa, paljonko MYY ry:n tilillä olevasta rahasta 
voidaan oikeasti käyttää mm. tapahtumiin. Tällä hetkellä on epäselvyyksiä siitä, kuinka 
paljon rahaa jää esimerkiksi Excun jälkeen. 
 
Nettisivujen uusimista varten vertaillaan eri yritysten hintaluokkia. Kysytään MMYL:n 
alaisilta ainejärjestöiltä miten he ovat tehneet nettisivunsa sekä millä hinnalla 
vertailukohteiden saamiseksi. Tehdään tarjouspyyntö sivujen pystytyksestä, kun sopiva 
nettisivujen tarjoaja löydetään. Suunnitelmana olisi luoda kokonaan uudet nettisivut ja 
kouluttaa nykyinen sekä uusi hallitus nettisivujen käyttöön ja muokkaamiseen. Päätetään 
kartoituksen jälkeen seuraavassa hallituksen kokouksessa, millä hinnalla ja tarjoajalla 
luodaan uudet nettisivut.  
 

Erno Uusitalo liittyi kokoukseen ajassa 17:03. 
 
 

8. UUSIEN JÄSENTEN HYVÄKSYMINEN 
 

ESITTELIJÄ: Emma Jussila 
ESITYS: Hyväksytään 44 jäsentä, joista 43 ovat varsinaisia jäseniä ja 1 ulkojäsen (liite 2). 
PÄÄTÖS: Hyväksytään uudet jäsenet. 
 

 
9. BIOSFÄÄRI RY 

 
ESITYS: Valitaan edustajat ja varaedustajat Biosfääri ry:n ylimääräiseen yhdistyksen 
kokoukseen 20.9.2022 klo 18 Viikin Think Companylla. 
PÄÄTÖS: Valitaan Mikko Hakala ja Noora Kiviniemi. Päätetään heidän varaedustajansa 
myöhemmin. 
 
 

10. JÄSENREKISTERIN UUDISTAMINEN 
 
Lilja Leivo on kysynyt HYY:ltä parasta vaihtoehtoa jäsenrekisterin uudistamiselle. Heiltä tuli 
ehdotuksena käyttää kide.app- sovellusta tai yhdistetty google forms:in ja google sheets:in 
käyttö. Hallituksen yhteisen pohdiskelun jälkeen päädyttiin siihen, että Kide.appin käyttö ei 
olisi välttämättä paras vaihtoehto, sillä se on maksullista. Päädyttiin myös siihen, että Google 
forms:in ja Google sheets:in käyttö voisi olla liian monimutkaista, ja se on lisäksi muutenkin 
jo melkein samanlainen käytäntö, mitä MYY ry käyttää tällä hetkellä jäsenrekisterinsä 
ylläpitämiseen. 



Lilja Leivo kartoittaa lisää vaihtoehtoja seuraavaa hallituksen kokousta varten. 
 
 

11. OPINTOASIAT 
 
Ylioppilaskunnan edustajistovaalit alkavat. Ehdokkaaksi voi asettua 28.9. asti. Siitä olisi hyvä 
mainostaa MYY ry:n someissa.  

Y-kandin johtoryhmän valintatoiminkuntaan voi hakea 18.9. asti ja opiskelijaedustajaksi    
16.10. asti. 

Biosfäärin opintotoiminta julkaisee kurssioppaan, johon on listattu kaikille avoimia kursseja.  

Pääkaupunkiseudun klubitalot tarjoavat opintojen suorittamiseen apua. Heillä on 
vertaistukiryhmiä sekä opintovalmentajan kanssa keskusteluaikoja. Helsingin yliopisto 
tarjoaa samankaltaisia palveluja Ohjauskulma- nimellä.  

Emmi Aivola tekee yllä mainituista ilmoitusasioista opintotiedotteen. 
 
 

12. TYÖELÄMÄASIAT 
 
Työelämävierailuja varten on otettu yhteyttä lukuisiin potentiaalisiin vierailupaikkoihin, 
mutta yhteydenottoihin ei olla saatu vastauksia. 

Viikin jätevedenpuhdistamolle täytyy ottaa uudestaan yhteyttä työelämätapahtuman 
järjestämiseksi, mutta he ovat osoittaneet kiinnostusta opiskelijavierailusta edellisellä 
yhteydenottokerralla.  
 
 

13. KERHOTOIMINTA  
 
Ripan järjestämä linturetki tapahtuu 23.9. Hallitus pohdiskelee, voisiko Symbioosi ry:n ja 
MYY ry:n lintukerhojen toimintaa yhdistää. Alustavasti lintukerholla on mietinnässä toinen 
linturetki torstaille 6.10. 

Käsityökerhon korvistyöpaja järjestetään 21.9. Osallistuminen maksaa 10 €. 

Liikuntakerhon järjestämä kirkkovenesoutu järjestetään 14.9. Se maksaa 9 € ja tapahtumaan 
on erillinen ilmoittautuminen.  

Luontokerho järjestää vieraslajipäivän 15.9. 

MyyRyhmyjen huispaustreenejä järjestetään syksyn mittaan.  

Kerhojen tapahtumia saa mainostaa muillekin bio- ja ympäristötieteellisen tiedekunnan 
opiskelijoille. 
 
 

14. MENNEET TAPAHTUMAT 
 
14.1. Eläinnimi-ilta 30.8.2022 
Paikalla oli noin 100 henkilöä. Palautetta kerätään vielä. 

14.2. Excusitsit 7.9.2022 
Paikalla oli noin 50 henkilöä. Palautetta kerätään vielä. 



 
14.3. Myyryhmyjen huispaustreenit 
31.8. järjestetyissä treeneissä paikalla oli 6 henkilöä.  

7.9. järjestetyissä treeneissä paikalla oli 3 henkilöä. 

 

 

15. TULEVAT TAPAHTUMAT  
 

15.1. POST COVID MYY & KORONATRAUMAT-KESKUSTELUTILAISUUS 12.9. 
Pointtina saada keskustelutapahtuma pystyyn vastapainoksi hektisille biletapahtumille. 
Ideana olisi järjestää muistakin aiheista keskustelutilaisuuksia riippuen ensimmäisen 
keskustelutilaisuuden suosiosta. Mikko Hakala järjestää tapahtuman kertsillä.  
 
15.2. FUKSISITSIT 20.9. 
Järjestetään Euphoriassa. Hyväksytään laadittu fuksisitsien budjetti (liite 3). Paikkoja on 
tulossa noin 90 myyntiin.  
 
15.3. LADY CLITTERIN VETÄMÄ SEKSUAALIKASVATUS- TYÖPAJA 24.10.  
Noora Kiviniemi järjestää tapahtumaa. Kysytään Lady Clitteriltä, onko hänen mahdollista 
tulla vetämään työpajaansa muualle kuin hänen toimipisteelleen (esim. Pupulla tai Viikissä), 
jolloin työpajaan voisi osallistua enemmän ihmisiä, sekä olisiko työpaja tällöin saman 
hintainen vai ei. 
 
15.4. EXCU 
Toinen excuvastaavista, Nina Pelkonen, joutuu luopumaan tehtävästään henkilökohtaisista 
syistä, minkä takia täytyy valita toinen excuvastaava. Jutta Pihlamo ehdottaa Mimosa 
Ingervoa uudeksi vastaavaksi.  

Hyväksytään uudeksi excuvastaavaksi Mimosa Ingervo.  

Mimosa Ingervolle ei korvata puolta excun hinnasta, koska hänen virkansa alkoi vasta näin 
myöhään. Entinen vastaava on ehdottanut, että uusi vastaava saa ¼ korvauksen ja toinen 
vastaavista saa suuremman korvauksen matkasta. Hyväksytään tämä ehdotus. 

Yhteen majoitukseen tarvitaan 250 € pantti. Ehdotetaan, että tämä summa otetaan MYY ry:n 
käteiskassasta, josta Mimosa Ingervo on vastuussa matkan ajan. Hyväksytään tämä 
ehdotus. 

Excun aikana saattaa tulla MYY ry:n korvaamia kuluja, joita jonkun täytyy maksaa omista 
rahoistaan. Rahat pyydetään takaisin kulukorvauslomakkeella. Tällaisten kulujen täytyy olla 
excubudjetissa mukana. 

Excu on täynnä ja muutamia ihmisiä on jonossa.  

Emma Jussila poistui ajassa 17:56. 

15.5. Muut tapahtumat 
Tapahtumatiimin kokous 12.9. 

Tuulispään eläinsuojelukeskukseen vierailu tulossa syksyllä. 

Metsä experience 28.10.–30.10. Hinta-arvio osallistumiselle on 20 €. 

Fuksiaiset ovat tulossa lokakuussa. Ei olla lyöty lukkoon tiettyä päivää. 



Excu mustavuoren luonnonsuojelualueelle tulossa. 

Järjestetään mahdollisesti marraskuussa yhteissitsit maantieteiden opiskelijoiden kanssa. 

Hallituksen kämppäapprot 7.10. 

 
 

16. SPONSORITOIMINTA 
 
Juulia Lehtinen pohti Slackissa, mistä tilataan uudet haalarit. Vaihtoehtoina 
Opiskelijahaalarit.fi, Tam-folio sekä Globehope. Päätetään kysyä fukseilta mitä mieltä he 
ovat.  
 

Arttu-Kalle Örmälä poistui ajassa 18:07. 
Erno Uusitalo poistui ajassa 18:10. 

 
 

17. TIEDOTUSASIAT 
 

17.1. TOP 3 
1. Excu on täynnä ja sen ajankohta lähestyy. 
2.  Fuksisitsit ovat 20.9. 
3.  Ripan linturetki 23.9. 

 

17.2. Muut tiedotusasiat 
 
Mesta ry haluaisi tehdä yhteistyötä MYY ry:n kanssa. 
Jutta Pihlamo haluaa muistuttaa, että tapahtumien Facebook- julkaisut ja 
sähköpostimainostukset tehtäisiin ajoissa ja mahdollisesti moneen otteeseen.  

 

18. MUUT ESILLE TULEVAT ASIAT 
 
ESITYS: Esitetään Agronomiliiton opiskelijavaliokuntaan MYY ry:n edustajaksi Anni Arbelius.  
PÄÄTÖS: Hyväksytään tämä valinta. Jutta Pihlamo ilmoittaa valinnan agronomiliitolle. 

 
Hallitusesittelyt pitäisi vähitellen aloittaa Instagramin puolella. 

 
Fuksit ovat toivoneet MYY ry college-paitoja. Tehdään uusia paitoja tilaukseen. Mimosa 
Ingervo selvittää parhaimman paikan tilata uudet paidat.  

 
Ympäristövastaava muistuttaa hyvän kierrätyksen huolehtimisesta tapahtumissa. 

 
Esille tuli mahdollisuus yhteistyöhön Helsingin Yliopiston effektiivinen altruismi- järjestön 
kanssa. Molemmin puolin olisi kiinnostusta yhteistyölle. Selvitetään, millaista yhteistyötä 
olisi mahdollista tehdä. 

 
Noora Kiviniemi poistui ajassa 18:15. 
 

 



19. SEURAAVA HALLITUKSEN KOKOUS 
 

ESITYS: Päätetään seuraavan hallituksen kokouksen ajankohta.  
PÄÄTÖS: Päätetään seuraavan hallituksen kokouksen ajankohta Telegramissa. Pyritään 
pitämään kokous ennen excua. 
 

 

20. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 
 
Päätetään kokous ajassa 18:23. 

 

 

 

 

 

 

 

_____________________________                                                   ______________________________  

    Jutta Pihlamo, puheenjohtaja                                                                         Amel Seddiki, sihteeri 

 

  

Jutta Pihlamo (13. helmikuuta 2023 10:27 GMT+13) Amel Seddiki (13. helmikuuta 2023 01:07 GMT+2)
Amel Seddiki



LIITTEET 

Liite 1  Esityslista 

Liite 2 MYY ry:n hyväksytyt uudet jäsenet 

Liite 3 Fuksisitsien budjetti 
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